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PIMEC Baix Llobregat-L’Hospitalet, El Prat Empresarial i 
l’Ajuntament del Prat orienten al teixit empresarial sobre la 

mobilitat sostenible 
 

En el marc de la jornada, el president de PIMEC Logística, Ignasi Sayol, ha posat 
en relleu el paper de les empreses per avançar cap a una mobilitat més sostenible i 
intel·ligent 
 
El Prat de Llobregat, 22 de novembre del 2023. PIMEC Baix Llobregat-L’Hospitalet, 

amb la col·laboració de PIMEC Logística i el Clúster Logístic de Catalunya, i juntament 

amb El Prat Empresarial i l’Ajuntament del Prat, han organitzat la VI jornada anual de 

debat al voltant de la logística, on s’ha parlat de la mobilitat sostenible i la seva 

descarbonització. L’acte ha comptat amb la participació d’experts en estratègia de 

mobilitat sostenible al Prat, d’acord amb el Pla de Rodalies de Catalunya 2020-2030. 

A la jornada hi ha participat el vicepresident de PIMEC Baix Llobregat-L’Hospitalet, 

Jaume Masclans; el president de PIMEC Logística i del Clúster Logístic de Catalunya, 

Ignasi Sayol; el president del Prat Empresarial, Jordi Morera; el tinent d'alcaldia d’Acció 

Institucional i Projectes Urbans de l’Ajuntament del Prat de Llobregat, Juan Pedro Perez, 

i el tinent d’alcalde de l’Àrea de Desenvolupament Econòmic del consistori, Juan Carlos 

Moreno. 

Durant la seva intervenció, el president de PIMEC Logística i del Clúster de Logístic de 

Catalunya, Ignasi Sayol, ha manifestat que “la sostenibilitat i la reducció d’emissions 

són desafiaments clau per a ciutadans i empresaris en els propers anys” i que, en aquest 

sentit, “les empreses tenen una responsabilitat fonamental a l’hora de contribuir a una 

mobilitat més intel·ligent i sostenible”. 

Sayol també ha explicat que la transició cap a la mobilitat sostenible “ha de ser 

progressiva, global i incloent la col·laboració publico-privada, per implementar 

mesures que permetin aquest pas sense deixar enrere cap empresa”.  

Jaume Masclans ha destacat la importància d’aquesta jornada, que s’ha consolidat com 

un dels esdeveniments de referència del sector de la logística al Baix Llobregat. “Des de 

PIMEC volem posar en valor la col·laboració amb l’Ajuntament del Prat de Llobregat 

i El Prat Empresarial, que ha fet possible la celebració de sis edicions de la jornada 

de logística, que de ben segur tindrà continuïtat en els propers anys”, ha afirmat. 

El tinent d’alcaldia de l’Àrea de Desenvolupament Econòmic, Juan Carlos Moreno, ha 

destacat que “la mobilitat sostenible és un repte per a la societat, per a l’empresa 

i, com no, per a la logística”. A més, ha afegit que “la logística és una activitat 

transversal, en constant evolució i amb un impacte directe en el medi ambient i la nostra 

societat”. Per la seva part, el tinent d’alcaldia de l’Àrea d’Acció Institucional i Projectes 

Urbans, Juan Pedro Pérez, ha declarat que “el camí cap a la mobilitat sostenible 

passa per potenciar l’ús de la bicicleta, tant la de sempre com l’elèctrica, afavorir el 
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desplaçament en vehicles elèctrics i també en la prioritat de vianants als carrers i l’espai 

públic. Sempre, tot acompanyat per una bon funcionament dels transports públics”. 

En el marc de l’acte, el president del Prat Empresarial ha explicat que “els efectes del 
canvi climàtic són cada cop més evidents i ja fem tard en actuar per a canviar els 
models i les maneres de moure’ns i transportar les mercaderies”. En relació amb 
l’organització de la VI Jornada de logística, ha destacat que “gràcies als experts i a les 
aportacions del públic aprendrem i refermarem coneixements que ben segur ens 
ajudaran a seguir cuidant, encara millor, el nostre entorn i el nostre planeta”. 

 
L’acte ha comptat amb una ponència sobre estratègia de mobilitat sostenible al Prat a 

càrrec de Maite Giralt, responsable de Mobilitat, Àrea d’Acció Institucional i Projectes 

Urbans de l’Ajuntament del Prat. Durant la jornada també s’ha posat el focus en el Pla 

de Rodalies de Catalunya 2020-2030, amb el coordinador del Pla, Pere Macias. 

D’altra banda, Joan Herrera, coordinador d’Acció Ambiental, Energia i Serveis Urbans 

de l’Ajuntament del Prat; Javier Álvarez, director de Intime Express Europe i membre del 

Clúster Logístic de Catalunya; Isaac Piñeiro, director de vendes de Mail Boxes i Pere 

Macias han participat en una taula rodona per abordar la sostenibilitat del transport 

ferroviari i explicar accions que ajudin a descarbonitzar l’activitat logística.  
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